

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບທະບຽນທາດເຄມີ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບຢັ້ງຢືນ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MoIC-IHD-10	03.01.2018	ກົມອຸດສາຫະກຳ ແລະ ຫັດຖະກຳ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ທຸກພາກສ່ວນ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ເພື່ອເກັບກຳສະຖິຕິຂອງທາດເຄມີທີ່ຈະໄດ້ນຳເຂົ້າ, ຜະລິດ ແລະ ນຳໃຊ້ ດ້ວຍຈຸດປະສົງຫຼຸດຜ່ອນ ແລະ ຫລີກລ່ຽງຄວາມສ່ຽງທີ່ອາດເກີດຂຶ້ນຈາກການນຳໃຊ້ທາດເຄມີທີ່ບໍ່ໄດ້ຂຶ້ນທະບຽນ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນ ຫລື ນິຕິບຸກຄົນ ທີ່ດຳເນີນທຸລະກິດກ່ຽວກັບເຄມີ ຊຶ່ງມີຈຸດປະສົງນຳເຂົ້າ, ຜະລິດ ແລະ ນຳໃຊ້ເຄມີ ທຸກປະເພດ ຍົກເວັ້ນ ເຄມີອັນຕະລາຍປະເພດໜຶ່ງ ທີ່ບໍ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດ ໃຫ້ນຳໃຊ້
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ຄຳເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການ ພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນ ການອອກໃບອະນຸຍາດ	15	ກົດໝາຍກ່ຽວຂ້ອງບໍ່ໄດ້ລະບຸໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາອອກໃບອະນຸຍາດໄວ້ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າ ໃນທາງປະຕິບັດ ແມ່ນໃຊ້ເວລາສູງສຸດບໍ່ເກີນ 15 ວັນລັດຖະ ການ ໂດຍຈະໄດ້ມີການລົງກວດກາສະຖານທີ່ຕົວຈິງນຳກ່ອນພິຈາລະນາຂຶ້ນທະບຽນ ເພື່ອຮັບປະກັນການເກັບຮັກສາ, ນຳໃຊ້ ແລະ ກຳຈັດສິ່ງແສດເຫລືອເຄມີ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ	
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	1. ຜູ້ຮ້ອງຂໍຕ້ອງກະກຽມ 1) ແຈ້ງຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບທາດເຄມີ; ແລະ 2) ປະເມີນຄວາມສ່ຽງຂອງທາດເຄມີ ໂດຍສອດຄ່ອງກັບ ບົດແນະນໍາລະອຽດ ເພື່ອໃຫ້ກົມ ກວດກາ 2. ຜູ້ຮ້ອງຂໍຕ້ອງຈັດຕັ້ງປະຕິບັດມາດຕະການໃນການເກັບຮັກສາ, ນໍາໃຊ້ ແລະ ກໍາຈັດສິ່ງເສດເຫຼືອເຄມີໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບ ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍການຄຸ້ມຄອງເຄມີ ແລະ ຂໍ້ຕົກລົງ ເລກທີ 1041 ແລະ ລະບຽບການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ.
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດ ໃນກໍລະນີເປັນ ເຄມີອັນຕະລາຍປະເພດໜຶ່ງ ທີ່ບໍ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດ ໃຫ້ນໍາໃຊ້ ຫລື ເປັນກໍລະນີທີ່ ຜູ້ຮ້ອງຂໍບໍ່ສາມາດປະຕິບັດໄດ້ຕາມເງື່ອນໄຂທີ່ກໍານົດໄວ້

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກໍານົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນໍາໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ບໍ່ມີ	0
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	

ຄ່າທໍານຽມ				
ມີຄ່າທໍານຽມ ແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທໍານຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	0.00	25000.00	0.00	25000.00
ຄໍາເຫັນ	ຄ່າທໍານຽມໃນການຂຶ້ນທະບຽນແມ່ນອີງຕາມໜັງສືຂອງ ພະແນກສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ເຄມີ, ກົມອຸດສາຫະກໍາ ແລະ ຫັດຖະກໍາ ລົງວັນທີ 10/07/2017.			

ຄ່າທໍານຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທໍານຽມ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ ຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທໍານຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍຸ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄໍາເຫັນ				

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ການຄຸ້ມຄອງເຄມີ	07/ສພຊ	10.11.2016	ພາກທີ IV ການດຳເນີນທຸລະກິດກ່ຽວກັບ ທາດເຄມີ ໝວດທີ 1 ການດຳເນີນທຸລະກິດ ແລະ ການນຳໃຊ້ ເຄມີ ມາດຕາ 44 ການຂຶ້ນ ທະບຽນບັນຊີເຄມີ

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດກ່ຽວກັບເຄມີ
ໃບມອບສິດໃຫ້ຜູ້ຕາງໜ້າມາພົວພັນວຽກກໍລະນີຜູ້ສະເໜີບໍ່ສາມາດມາພົວພັນດ້ວຍຕົວເອງ
ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຂອງບໍລິສັດຈຳກັດ
ຂໍ້ມູນຄວາມປອດໄພທາດເຄມີ
ບົດປະເມີນຄວາມສ່ຽງທາດເຄມີ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍຸ
2016	29	0